
 

Schriftelijke vragen ter schriftelijke beantwoording 
Betreft: PFAS problemen 
 
Geacht college, 
In een zwemplas in Barendrecht is de chemische stof PFAS gevonden. Dat heeft geleid tot een  
negatief zwemadvies voor de Plas Vrijenburgbos. Er daar zijn waarschuwingsborden geplaatst. Als bron 
van de giftige stof wordt gewezen naar Chemours in Dordrecht.  
 
 
Inwoners uit Portland gaan daar zwemmen. Het water uit de Plas Vrijenburghbos loopt  
door naar het nabijgelegen Koedood en alle eilanden in Rhoon Portland, en mogelijk verder via sloten 
naar het Buytenland van Rhoon, met hondenstrandjes en een kanoroute.  
 
Het is al sinds 1962 bekend dat PFAS verbindingen zeer schadelijk zijn voor mens en milieu. Dat is  
internationaal erkend en ook door het RIVM vastgesteld. In de uitzending van Zembla op 15 juni 20232 
wordt bevestigd dat de bestuurlijk verantwoordelijken binnen Dupont/Chemours in Nederland op de  
hoogte waren van de schade die door hun PFAS verbindingen werd aangericht.  
 
Daarom heeft de Stem-Lokaal Albrandswaard de volgende vragen aan het college; 
 
1. Is het college op de hoogte van het artikel in het Algemeen Dagblad betreffende de  
verontreiniging van zwemwater in Barendrecht, die naar verluidt is veroorzaakt door Chemours?  
Zo ja, welke acties heeft het college ondernomen naar aanleiding van deze berichtgeving? 
 
2. Zijn vergelijkbare situaties als die in Barendrecht ook in Albrandswaard aan de orde? Zo nee, op  
welke gronden baseert het college deze bewering? Zo ja, kunt u specificeren welke locaties  
betrokken zijn en hoe de gemeente hierover communiceert? 
 
3. Heeft er onderzoek plaatsgevonden naar mogelijke verontreiniging van Albrandswaard bodem- en 
oppervlaktewater met PFAS? Zo ja, welke locaties zijn hierbij betrokken? Wat zijn de mogelijke  
gezondheidsimplicaties voor de Albrandswaarders? Is er enig bewijs dat de aanwezigheid van  
PFAS verband houdt met Chemours? 
 
4. De Provincie Zuid-Holland organiseert hoorzittingen met Dupont/Chemours, waarbij veel Maas 
gemeenten aanwezig zijn. Is de gemeente Albrandswaard aanwezig geweest bij deze hoorzittingen?  
Zo ja, welke inzichten zijn voortgekomen uit deze hoorzittingen? Zo nee, waarom was de  
gemeente afwezig? 
 
5. Heeft het college kennis genomen van de inhoud van de Zembla-uitzending getiteld "De PFAS 
Doofpot"? Zo ja, hoe beoordeelt het college de inhoud van deze uitzending? 
 
6. Is het college op de hoogte van organisaties die PFAS-verbindingen lozen in de Maas en of de 
lucht? Zo niet, overweegt het college om hier nader onderzoek naar te verrichten? Zo ja, is het  
college bereid om actie te ondernemen tegen deze organisaties?  
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https://www.bnnvara.nl/zembla/videos/595845 
 
Met vriendelijke groet, 


